

نموذج التوكيل Proxy Form

Dear Esteemed Shareholders. Arabian Plastic Industrial Company (APICO)	السادة مساهمي شركة صناعة البلاستيك العربية المحترمين
There is no special power of attorney to attend APICO Extra-ordinary general assembly meeting as the meeting will be held remotely via modern technology means using the tadawulaty platform. Please note that registration in the tadawulaty service and voting is available free of charge to all shareholders and the vote on the items of the Extraordinary General Assembly agenda online starting from 1:00 AM on Sunday 17/03/1448 corresponding to 30/08/2026. All participants can use following link: www.tadawulaty.com.sa Please accept best regards and appreciation.	لا يوجد توكيل خاص لحضور إجتماع الجمعية العامة الغير عادية لشركة صناعة البلاستيك العربية حيث سيعقد الاجتماع عن بعد عبر وسائل التقنية الحديثة باستخدام منصة تداول. يرجى ملاحظة أن التسجيل في خدمة تداول والتصويت متاح مجاناً لجميع المساهمين حيث يبدأ التصويت الإلكتروني يوم الأحد 17/03/1448 هـ الموافق 30/08/2026 م الساعة (01:00) صباحاً باستخدام الرابط التالي: www.tadawulaty.com.sa و تقبلوا أطيب التحيات والتقدير